



Referat

Bestyrelsesmøde d. 18. februar 2019

Deltagere: Dorte Balle Larsen, Mogens Lyhne, Keld Harbo, Axel Arentoft, Kristian Lund, Frank Sommer, Leif Hansen, Niels Reutz og Søs Granzow.

Desuden deltog Brian Nielsen også i mødet.

Fraværende: Flemming Thorup

1. Underskrivelse af referat fra mødet d. 17. december 2018

Udsat til næste møde.

2. Nyt fra formanden v/Mogens Lyhne, herunder drøftelse af delt formandskab i flugtskydningsudvalget.

Mogens og Leif skal have møde med Flemming Møldrup (nabo) d. 25. februar ang. evt. køb af grund.

Orientering om mail fra BO til Danmarks Jægerforbund.

Trofæaften d. 20/2 samt foredrag ved Thomas Rasmussen.

Besøg af politiet med henblik på gennemgang/godkendelse af banen - godkendt for 2 år. Instruks ophængt i klubhuset.

Drøftelse af delt formandskab i flugtskydningsudvalget. Alle bestyrelsesmedlemmer gav et bidrag til debatten og vi enedes om følgende: I praksis er der intet problem i, at vi har delt formandskabet (administrativt/praktisk) i flugtskydningsudvalget men vi holder os til vedtægterne så længe de er som de er - dvs. der er officielt en formand for udvalget.

Brian Nielsen ("medformand" i flugtskydningsudvalget) kan fremadrettet indkaldes som konsulent, såfremt Axel har forfald til bestyrelsesmøderne.

3. Status fra kassereren v/Dorte Balle-Larsen

Dorte har stadig IKKE adgang til vores konti. Banken kræver at det i eet dokument skal fremgå hvem der er valgt til bestyrelsen på generalforsamlingen men det er ikke muligt da det er en sammenstilling af referatet fra generalforsamlingen samt det konstituerende møde efterfølgende i bestyrelsen.

Vi har knap kr. 300.000 i banken - i kassen lidt over kr. 4.000 samt en ubetalt regning på kr. 11.000,-

429 medlemmer (35 restanter)

Status på nøgler: Nøgle nr. 31: Brian Nielsen - H15 og H16? Udvalgsformændene undersøger i eget udvalg hvem der evt. har H15 og H16.

4. Fortsat opfølgning på generalforsamlingen

Forslag om et regulært "Ungdomsudvalg" Evt. under Nyjægerudvalget. Kunne der overvejes en mentorordning for de nye/unge medlemmer? Kunne der overvejes en



mentorordning for de nye/unge medlemmer? Forslag om faste tidspunkt, hvor der er tilbud til nye. *Udsættes til næste møde.*

HGJ bør være kendt for at tage vel imod nye medlemmer – unge som gamle. Hvad kan og vil vi gøre?

Har selv oplevet at der bliver taget godt imod nye – men gør noget mere reklame for at der er to instruktører til rådighed.

Kunne vagtplanen lægges på hjemmesiden? *Nej - vagtplanen er et internt arbejdsredskab for flugtskydningsudvalget.*

Forslag om billede på de enkelte instruktører hænges op i klubhuset. *Brian: Der arbejdes på det!*

5. Valg af ny formand på næste generalforsamling v/Mogens Lyhne

Fortsat drøftelse. - *Udsat til næste møde.*

6. Status på MobilPay v/Leif Hansen

Der mangler nu kun een underskrift. Egentlig ikke kun vedr. mobilpay men også i forhold til myndighedsgodkendelse i forhold til udstedelse af våbenpåtegning.

7. Hjemmesiden v/Søs Granzow

Det har været drøftet i Flugtskydningsudvalget at/om der skal etableres en ny hjemmeside og det oversendes til bestyrelsen at tage beslutning herom. Se i øvrigt bilag til pkt. 7.

Der nedsættes et ad-hoc-udvalg bestående af Keld Harbo, Frank Sommer og Lasse Gandløse (foreslås), som skal komme med et oplæg til bestyrelsesmødet d. 25. april.

8. GDPR - opfølgning v/Søs Granzow

Vi er ikke i mål! Vi skal lave en beskrivelse af hvordan vi behandler diverse medlemsoplysninger og vi skal have udarbejdet en såkaldt databehandleraftale med DJ.

Søs fremlægger oplæg på mødet. *Gennemgået og tilrettes. (Spørgsmål til DJ (Søs) Privatlivspolitik gennemgået - spørgsmål til DJ (Søs)*

Eksempel på beskrivelse af procedure ligger på drevet men udsendes ligeledes pr. mail sammen med referatet.

9. Arbejdsdag - alle

- Planlægning:

Dato: Søndag d. 7. april, kl. 9:00 (kaffe og rundstykker)

Opgaver: Oprydning i depotrummet - hovedrengøring i klubhuset - vinduespudsning samt vask af gardiner - beskæring af hegn - vejen trænger til en afskrabning - opsamling af lerduer. Invitere entreprenører og øvrige medlemmer fra foreningen.

De enkelte udvalg bedes gennemgå hvad de ønsker udført - fremlægges på næste bestyrelsesmøde for en koordinering.



10. Forespørgsel Holbæk kommune ang. sommerferie-aktiviteter for børn og unge

Hvornår er deadline for tilmelding (Søs spørger)

Niels vil gerne hjælpe/deltage. Flemming kontaktes for koordinering.

11. Deltagelse i Repræsentantskabsmøde 22.6.2019

Dorte og Søs deltager.

12. Årshjulet. Noget der skal gøres/forberedes de næste par måneder? Hele årshjulet findes på Google-drevet.

Følgende skal udføres i marts og april mdr.:

- *Bestyrelsesmøde*
- *Ansøge kommunen om tilskud til instruktøruddannelser - Dorte skal ansøge inden d. 1. april, jfr. linket til HoKo.*
- *Fastsætte dato for grill-dag: **Lørdag d. 10. august 2019, kl. 13.** Der kunne godt bruges en ny grill.*
- *Nyjægerdag? Planlægning og annoncering. Stryges af årshjulet da der mangler deltagere.*

13. Flugtskydningsudvalget v/Brian Nielsen

Vi afholder ikke flugtskydningsinstruktørkursus dette forår. Dato er gået til en anden forening.

Forespørgsel fra Tølløse-Vipperød Jagtforening om at benytte vores bane som hjemmebane. Det må vi pga. den nuværende belægning sige nej til.

Forhøjelse af prisen på en kasse patroner (almindelig prisstigning): prisen fastsættes til kr. 310,- for en kasse. Ikke-medlemmer betaler fortsat kr. 350,-

Container til lerduer: Ansøgningen og informationer er fremsendt til kommunen. Afventer svar fra kommunen.

Lys på banen: Kommunen har givet tilsagn om at de går videre med sagen. Sagen sendes nu i høring til berørte naboer når vi har indsendt kort over området der bliver oplyst samt skydetider.

Fastelavnsskydning afholdes d. 2. marts.

14. Riffeludvalget v/Niels Reutzer

Riffelkursus slut februar samt i marts. Der er stadig et par ledige pladser.

Indskydningsdatoer er lagt på hjemmesiden under riffeludvalgets aktivitetsplan samt i kalenderen.

Skiver er renoveret/klargjort.

15. Hundeudvalget v/Keld Harbo

To gange træning er afholdt: Hvalpeholdet: 10 stk. giver en del udfordringer pga. den store spredning på førernes forkendskaber. Færre deltagere på det grundlæggende jagttrænings-



kurset - men god tid til den enkelte fører og hund.

Måske nyt potentielt medlem af hundeudvalget :0)

Rigtigt godt udbytte af instruktør-uddannelse hos Rolf Andersen. Vi fik det til halv pris pga. der kun var to deltagere. Spørgsmålet om udbetaling af km-penge tages op på næste bestyrelsesmøde.

Stort ønske om opsamling af lerdUER så mere af arealerne kan benyttes.

Kan der slås noget mere græs så vi får et større arealer at træne på - f.ek.s i forbindelse med apportering? Keld kan selv anvende en buskrydder efter behov så længe at vi holder os på denne side af hegnet.

16. Nyjægerudvalget v/Flemming Thorup

Udsat til næste møde.

17. Jagthornsudvalget v/Kristian Lund

Der har været talt om at lave et samarbejde med de nærliggende foreninger. bla.

Lammefjorden har været på besøg 2 gange. Pga. forskelligt ambitionsniveau stoppes samarbejdet for nuværende, da HGJ-gruppen træner op til duelighedsprøven. Opfordring til at annoncere med et begynderhold for at få flere og nye medlemmer til truppen.

18. Eventuelt

Merchandise for HGJ /Søs. Prisoverslag indhentes.

Orientering om DJ's lederuddannelse /Søs: Uddannelsen kan varmt anbefales - den giver et godt indblik i DJ's struktur (både den politiske og den administrative del). Desuden kan jagtforeningen hente megen støtte samt råd og vejledning. DJ stiller også en lang række foredragsholdere til rådighed for foreningerne.

Mad d. 16/3: Mogens har mandat til at spørge til dagens ret (Rute 155).

Antallet af mails fra foreningen - tænk på at nedbringe henvendelserne.

Markprøve d. 10. og 17. marts - hjælp i køkkenet til morgenmaden: 10/3: Mogens - 17/3: Søs

Niels: Hvorfor er prisen på fastelavnsskydningen sat op? Brian forklarede hvorfor det kommer til at koste lidt mere.

19. Næste mødedato

Næste møde afholdes d. 25. april 2019, kl. 19 i klubhuset.